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Eladó Családi ház, 45 m2, 1 717 m2 telek, Kaposfő
9 990 000 Ft ( ~24 690 € )

Eladó Kaposfőn egy felújítandó kis parasztház.

Adatlap sorszáma: #696900402

Szobák: 2

Építési mód: Vegyes

Belső állapot: Felújítandó

Külső állapot: Átlagos

Fűtés: Konvektor

Építés éve: 1917

Kilátás: Utcára

Tájolás: Nyugat

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Derítő

Telefon: Nincs

Tv: Nincs

Internet: Nincs

Parkolás: Udvarban

Bútorozottság: Bútorozatlan

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Az Ön kapcsolattartója:

Császár Kornél
Területi képviselő

+36 20 567-0104
csaszarkornel.om@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Eladó Kaposfő egyik csendes kis utcájában egy idős kis aranyos házikó. Az

épület az 1900-as évek közepén készült. Falazata vegyes,szépen őrzi eredeti

állapotát. A házikó tetejét cserép díszíti és védi a beázástól, szerkezete kiváló.

Az otthon melegét több lehetőség biztosítja, cserépkályha áll rendelkezésre

tökéletes állapotban, de ha gyorsabb hatást szeretnének akkor csak egy

mozdulat és már melegítenek is a gázkonvektorok. A melegvíz szükségletet az

elektromos bojler kiszolgálja. A villamoshálózat szintén egyidős az építéssel,

viszont megbízhatóan teszi a dolgát. A telek 1717 m2, és rengeteg lehetőség

rejlik benne, akár állattartásról legyen szó, akár a gyermekek játszótereként

ajánl sok-sok lehetőséget. Melléképületekben is gazdag a kinálat, istálló, pajta

és még egy száraz pince is helyet kapott az udvaron. Kiváló lehetőség egy-két

gyermekes családoknak egy igazán kellemes kis otthon kialakításához némi

ráfordítással. Csendes kis település nyugis utcájában, iskola, óvoda , boltok ,

orvosi rendelő is megtalálható.  

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve! Legyen egy csodás és eredményes napja!       

 

Zu verkaufen in einer ruhigen kleinen Straße von Kaposfő ein altes niedliches

kleines Haus. Das Gebäude wurde in der Mitte der 1900er Jahre gebaut. Sein

Mauerwerk ist gemischt, es bewahrt seinen ursprünglichen Zustand. Das

Häuschen hat ein Ziegeldach und ist vor Wassereintritt geschützt, die Struktur

ist ausgezeichnet. Das Haus wird durch mehrere Optionen beheizt, ein

Kachelofen ist in perfektem Zustand zur Verfügung, aber wenn Sie einen

schnelleren Effekt wollen, ist es nur ein Umzug und Sie können es mit dem Gas-

Konvektoren heizen. Warmwasser wird durch einen Elektroboiler bereitgestellt.

Das elektrische Netz ist auch alt, aber es tut seine Arbeit zuverlässig. Das

Grundstück ist 1717 m2 groß und hat viel Potenzial, sei es für die Tierhaltung

oder als Spielplatz für Kinder. Außerdem gibt es zahlreiche Nebengebäude,

einen Stall, eine Scheune und sogar einen trockenen Keller auf dem Hof. Eine

ausgezeichnete Gelegenheit für Familien mit einem oder zwei Kindern, sich mit

geringen Investitionen ein wirklich schönes Zuhause zu schaffen. Ruhiges

kleines Dorf in einer ruhigen Straße, Schule, Kindergarten, Geschäfte, Arztpraxis

gefunden werden kann.

Diese Immobilie ist großartig, oder? Für weitere Informationen und zur

Vereinbarung eines Termins rufen Sie bitte an! Wenn Sie kaufen oder verkaufen

möchten, kontaktieren Sie bitte den Home Manager! Wir können Ihnen helfen,

Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein günstiges

Darlehensangebot benötigen, werden unsere Berater nach einem kostenlosen

Beratungsgespräch aus einer Vielzahl von Banken das für Sie am besten

geeignete auswählen! Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

 

For sale in a quiet little street of Kaposfő an old cute little house. The building

was built in the mid 1900s. Its masonry is mixed, it preserves its original

condition. The cottage has a tiled roof and is protected from water ingress, the

structure is excellent. The home is heated by several options, a tiled stove is

available in perfect condition, but if you want a quicker effect, it is just a move

and you can heat it with the gas convectors. Hot water is provided by an electric

boiler. The electrical network is also old, but it does its job reliably. The plot is

1717 m2 and has a lot of potential, whether it is for keeping animals or as a

playground for children. There are also plenty of outbuildings, a stable, a barn

and even a dry cellar in the yard. An excellent opportunity for families with one

or two children to create a really pleasant home with a little investment. Quiet

little village in a quiet street, school, kindergarten , shops , doctor's office can be

found.

This property is great, right? For more detailed information and to make an

appointment please call! If you are looking to buy or sell, please contact the

Home Manager! We can help you achieve your goals, anywhere in the country!

Should you need a favourable loan offer, our advisors will select the most

suitable one for you from a wide range of banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!


